
Za boljše počutje kupcev in prodajalcev
Blagovnica Astra za BeŽi-

gradom v svojem 15-letnem
obstoju rii nikoli zmogla sred-
stev za večje obnavijanje stav-
be. V blagovnicl so pogoji de-
la slabi, slabo ]e ogrevanje in
prezračevanje prostorov, v
pritiičju pa je prostora med
stojali premalo, kar je sprav-
Ijalo v slabo voljo kupce in tr-
govce. In 5e več: temelji bla-
govnice na Titovi cesti so se
začeli pogrezati. Vse to je na-
rekovalo nujne ukrepe.

Jože Zadravec. vodja bla-
govnice pravi:

»Do pred dvema letoma je
sestavljena organizacija Astra
zapostavljala maloprodajo.
Potem pa so se stvari zasuka-
te na bolje. Od 1983. leta ne
poznamo več izgube v blagov-

nici. Osvežili smo se, dali
prednost boij pridnim in bolj
sposobnim prodajatcem, Iz-
boljSali odnos do kupcev, kar
je bistveno vplivalo tudi na
naš dohodek. Letos je 150 za-
poslenih v blagovnici ptanira-
lo za 2 milijarde din prometa
in vse kaže. da bomo ta zne-
sek še presegli za desetino, v
naslednjem letu pa načrtuje-
mo podvojttev prodaje,

S takšnim pristopom se je
bistveno izboljšala akumulaci-
ja sredstev v blagovnici. Na-
brato se je 80 miiijonov dln za
obnavlajnje pritliCja batgovni-
ce. Vse oddelke bodo na novo
oprefrnili, opravili manjša grad-
bena dela in povečali prodaj-
ne površine. Gradbeno podjet-
je Beton iz Zagorja ob Savl že

opravlja pripravljalna dela. Za-
čell bodo utrjevati temelje, pri
avtobusnem izogibališCu na
Titovi cesti bodo postavili Še
en vhod v blagovnico, na za-
hodni strani pa podaljšali prit-
ličje za okoli 4 metre ter po-
stavili vhodne transportne
rampe za lažje manipuiiranje z
blagom.«

»S preureditvijo bomo pri-
dobili nove prodajne površine.
v novo opremljenth oddelkih
bo preglednejša ponudba bla-
ga, popestrili bomo tudi izbiro
in izboljšali postrežbo,- pravi
Drago Gaspari, pomočnik di-
rektorja TOZD Biagovnica.

V obnovljeni balgovnici ba-
do razne uslužbne dejavnosti.
Poleg urarja bodo namestili v
prttličju tudt tevlajrja in izde-
lovalca ključev Ko bo obnova
končana, predvidoma v jana-
urju, bo pritličje Astre najlep-
še med Ijubljanskimi blagovnK
cami.

-S tem želimo pridobitl be-
žigrajske kupce, ki so mimo
naše odhajaii v blagovnice v
centru. Po naslednji fazi, ko
obnovimo Še restavracijo In-
kuhinjo. bomo našim kupcem
(sedaj jih je okoli 8 tlsoč dnev-
no) ponudili vse, kar lahko po-
nudi sodobna balgovnica: Ši-
roko izbiro kakovostnega bla-
ga, ob boljšem delu prodajai-
cev pod geslom .Stranka ima
vedno prav' ter večjem udobju
v prodajnem prostoru.« je de-
jal Jože Zadravec.

V času prenove je blagovnl-
ca ves čas odprta.
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